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SE-BRM.0012.2.7.2024                     PROJEKT  

 

 

PROTOKÓŁ Z POSIEDZENIA 

KOMISJI SKARG, WNIOSKÓW I PETYCJI RMiG KÓRNIK 

z dnia 19 września 2024 roku 

 

 

Posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta i Gminy Kórnik odbyło  

się 19 września 2024 roku, w godzinach 10:54 – 11:40 w sali posiedzeń RMiG 

w ratuszu bnińskim. W spotkaniu uczestniczyło 4 członków Komisji. 

 

Obecni:  

1. Iwona Kosmalska 

2. Marta Kowalczyk 

3. Dorota Łuczak 

4. Sebastian Stein 

5. Helena Świdurska 

W spotkaniu uczestniczyli także wiceburmistrz Bronisław Dominiak, kierownik 

Wydziału Oświaty i Polityki Społecznej Aneta Weber oraz radca prawny Urzędu MiG 

Przemysław Barczyński. 

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Komisji Sebastian Stein otworzył posiedzenie i powitał zebranych 

uczestniczących w posiedzeniu. Zapoznano się z Klauzulą informacyjną w związku z 

rejestracją nagrań komisji Rady Miasta i Gminy Kórnik, która stanowi załącznik do 

protokołu. Komisja miała kworum i mogła podejmować prawomocne decyzje. 

Następnie przedstawiony został porządek obrad.  

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

 a) rozpatrzenia wniosku o przeprowadzenie kontroli działalności Burmistrza w 

zakresie wydawania decyzji o warunkach zabudowy, 
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 b) rozpatrzenia wniosku wyrażającego poparcie dla inicjatywy Kórnickiego 

Stowarzyszenia „Ogończyk” dotyczącej wzniesienia pomnika hrabiego Władysława 

Zamoyskiego, 

 c) w sprawie rozpatrzenia wniosku o zapoznanie się z wyjaśnieniami wykonawcy                            

o okolicznościach niedojścia do podpisania umowy na Budowę krytego boiska –       

lodowiska wraz z zapleczem socjalnym i infrastrukturą na terenie OSIR Kórnik. 

4. Rozpatrzenie skargi na dyrektor Szkoły Podstawowej nr 2 w Kórniku. 

5. Rozpatrzenia skargi na działania burmistrza.  

6. Sprawy bieżące, wolne głosy i wnioski. 

 a) zapoznanie się z pismem do wiadomości komisji. 

 b) zapoznanie się z pismem Urzędu MiG Kórnik. 

7. Zakończenie posiedzenia. 

Głosowano w sprawie 

przyjęcia porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (4) 

Marta Kowalczyk, Dorota Łuczak, Sebastian Stein, Helena Świdurska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Iwona Kosmalska 

 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Nie zgłoszono uwag do projektu protokołu z dnia 23.05.2024r. (załącznik do 

protokołu). 

Głosowano w sprawie 

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (4) 
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Marta Kowalczyk, Dorota Łuczak, Sebastian Stein, Helena Świdurska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Iwona Kosmalska 

 

3. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

Radca prawny Przemysław Barczyński poinformował, że przedstawione projekty 

uchwał są wynikiem wystąpienia pokontrolnego Wojewody Wielkopolskiego (Wydział 

Kontroli Wielkopolskiego Urzędu Wojewódzkiego w Poznaniu), w którym wskazano 

uchybienie polegające na niepodjęciu przez Radę MiG Kórnik stosownej uchwały 

kończącej procedurę rozpatrywania wniosku. Następnie omówił projekty uchwał 

stanowiące załączniki do protokołu.  

a) rozpatrzenia wniosku o przeprowadzenie kontroli działalności Burmistrza w 

zakresie wydawania decyzji o warunkach zabudowy 

Po zapoznaniu się z projektem uchwały przystąpiono do wyrażenia opinii. 

Głosowano w sprawie 

rozpatrzenia wniosku o przeprowadzenie kontroli działalności Burmistrza w zakresie 

wydawania decyzji o warunkach zabudowy 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (4) 

Marta Kowalczyk, Dorota Łuczak, Sebastian Stein, Helena Świdurska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Iwona Kosmalska 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 
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b) rozpatrzenia wniosku wyrażającego poparcie dla inicjatywy Kórnickiego 

Stowarzyszenia „Ogończyk” dotyczącej wzniesienia pomnika hrabiego Władysława 

Zamoyskiego 

Po zapoznaniu się z projektem uchwały przystąpiono do wyrażenia opinii. 

Głosowano w sprawie 

rozpatrzenia wniosku wyrażającego poparcie dla inicjatywy Kórnickiego 

Stowarzyszenia „Ogończyk” dotyczącej wzniesienia pomnika hrabiego Władysława 

Zamoyskiego 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (4) 

Marta Kowalczyk, Dorota Łuczak, Sebastian Stein, Helena Świdurska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Iwona Kosmalska 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 

c) w sprawie rozpatrzenia wniosku o zapoznanie się z wyjaśnieniami wykonawcy                            

o okolicznościach niedojścia do podpisania umowy na Budowę krytego boiska –       

lodowiska wraz z zapleczem socjalnym i infrastrukturą na terenie OSIR Kórnik 

Po zapoznaniu się z projektem uchwały przystąpiono do wyrażenia opinii. 

Głosowano w sprawie 

w sprawie rozpatrzenia wniosku o zapoznanie się z wyjaśnieniami wykonawcy                            

o okolicznościach niedojścia do podpisania umowy na Budowę krytego boiska –       

lodowiska wraz z zapleczem socjalnym i infrastrukturą na terenie OSIR Kórnik 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (4) 

Marta Kowalczyk, Dorota Łuczak, Sebastian Stein, Helena Świdurska 

PRZECIW (0) 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Iwona Kosmalska 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 

 

4. Rozpatrzenie skargi na dyrektor Szkoły Podstawowej nr 2 w Kórniku. 

Zapoznano się z treścią skargi z dnia 30.08.2024r. oraz stanowiskiem dyrektora 

szkoły z dnia 11.09.2024r. Pisma stanowią załączniki do protokołu.  

Kierownik Wydziału Oświaty i Polityki Społecznej Aneta Weber przedstawiła kierunki 

działania pani dyrektor, która swoją funkcję w placówce pełni od dwóch lat, 

wprowadzone przez nią zmiany oraz tematy z którymi na bieżąco zmaga się w 

szkole. Przedstawiła problemy na jakie natrafiła przy obejmowaniu placówki oraz 

mocne i słabe strony placówki. Kierownik Wydziału odnosząc się do skargi nie 

zgodziła się z stwierdzeniem, że dyrektor przekracza swoje kompetencje. Zwróciła 

uwagę na rolę dyrektora szkoły, jego kompetencje i przypisane mu uprawnienia. 

Poinformowała, że w tym roku kalendarzowym wpłynęła już skarga do 

Wielkopolskiego Kuratora Oświaty na niezgodne z prawem działania dyrektora, 

polegające na dokonaniu przydziału zajęć nauczycielom nieposiadającym kwalifikacji 

do prowadzenia danych zajęć. Po przeprowadzonej kontroli kuratorium uznało 

skargę za bezzasadną. Pani kierownik przedstawiła procedurę oceny pracy, którą 

regulują przepisy prawa (Ustawa Karta Nauczyciela, Ustawa Prawo oświatowe oraz 

Rozporządzenie Ministra Edukacji i Nauki w sprawie oceny pracy nauczycieli). 

Wskazała, że w omawianym przypadku dyrektor do dnia 21 września br. ma 

obowiązek wystawienia karty oceny pracy. Zauważyła, że skarżąca wiedziała na 

jakich zasadach i warunkach została przyjęta do pracy - na czas określony, dlatego 

dyrektor nie miała obowiązku informowania skarżącej o przyczynach rozwiązania 

umowy. Skarżąca natomiast poinformowana została, że umowa nie zostanie 

przedłużona. Zauważyła, że dyrektor robiła wszystko, by doprowadzić do spotkania 

nauczyciela z rodzicami, w celu załatwienia sprawy na poziomie rodzice – 

nauczyciel.  

Przewodniczący Sebastian Stein zapytał, czy rozpatrywanie omawianej skargi leży w 

kompetencjach rady, wyrażając opinię, że przedstawiona sytuacja jest konfliktem 

cywilno prawnym, ewentualnie prawa pracy. Radca prawny poinformował, że Kodeks 
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Postępowania Administracyjnego stanowi, że skargi na kierowników jednostek 

organizacyjnych (dyrektora szkoły) rozpatruje rada. Odnośnie wątku oceny pracy 

wyjaśnił, że oceniany nauczyciel ma prawo odwołać się od oceny do kuratora 

oświaty. 

Rana Helena Świdurska zapytała, czy wcześniej były składane skargi na panią 

dyrektor. Kierownik Aneta Weber poinformowała, że skargi były składane.  

Członkowie Komisji po zapoznaniu się z pismami oraz informacjami przekazanymi 

przez panią kierownik wypracowali stanowisko o uznaniu skargi za niezasadną.  

Głosowano w sprawie 

uznania skargi na dyrektor Szkoły Podstawowej nr 2 w Kórniku za niezasadną 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (4) 

Marta Kowalczyk, Dorota Łuczak, Sebastian Stein, Helena Świdurska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Iwona Kosmalska 

 

5. Rozpatrzenia skargi na działania burmistrza.  

Zapoznano się z treścią skargi z dnia 9.08.2024r., którą Wojewoda Wielkopolski 

przekazał  pismem z dnia 16.09.2024r. Pisma stanowią załączniki do protokołu. 

Wiceburmistrz Bronisław Dominiak przypomniał, że sprawa dotyczy możliwości 

dojazdu do posesji. Poinformował, że mieszkańcom przedstawiony został projekt 

organizacji ruchu (dwa warianty). Odpowiedzi mieszkańców wpłynęły do Urzędu MiG 

i zostaną przeanalizowane na Komisji Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego. Odbędą 

się również rozmowy z pocztą. Być może zostanie zorganizowane spotkanie z 

mieszkańcami w sprawie nowej organizacji ruchu.  

Po zapoznaniu się z pismami oraz informacjami przekazanymi przez wiceburmistrza 

zdecydowano o potrzebie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi do dnia 

6.11.2024r. 

Głosowano w sprawie 
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przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi na działania burmistrza do dnia 6.11.2024r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (4) 

Marta Kowalczyk, Dorota Łuczak, Sebastian Stein, Helena Świdurska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Iwona Kosmalska 

 

6. Sprawy bieżące, wolne głosy i wnioski. 

a) zapoznanie się z pismem do wiadomości komisji. 

Zapoznano się z pismem w sprawie parkowania samochodów w miejscach 

użyteczności publicznej z dnia 5.09.2024r. oraz pismem Urzędu MiG 

zawiadamiającym o przekazaniu wniosku do Starostwa Powiatowego w Poznaniu. 

Pisma stanowią załączniki do protokołu. 

b) zapoznanie się z pismem Urzędu MiG Kórnik. 

Zapoznano się z pismem Urzędu MiG dotyczącym zmiany trasy miejskiego autobusu 

linii nr 501. Pismo stanowi załącznik do protokołu. 

 

7. Zakończenie posiedzenia. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad przewodniczący Sebastian Stein 

zakończył posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

 

                   Przewodniczący Komisji 

 

                            /-/ Sebastian Stein 

 

 

Protokołowała Joanna Grzegorowska 


